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Simru SİLAHTAROĞLU

Dijitalleşmeye
devam!

>2'de

Kubi’nin
son volesi

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

2018’de bin lira olarak verilmeye başlanan emekli bayram 
ikramiyesi alım gücünü koruyamadı. 2018’de 5 gram altın 

alınabilen ikramiyeyle bugün yalnızca 1 gram altın alınabiliyor

�Türkiye’de emeklilerin 
yaşam standartları her geçen 
gün geriliyor. emeklilere 
verilen ve bu sene 4 bin TL 
olan bayram ikramiyeleri de 
yıllar içinde değer kaybetti.

�4 bin liralık ikramiyeyle 1 
gram altın alınabildiğini 
belirten Tüm emeklilerin 
Sendikası Şube başkanı bilge 
Torosoğlu, “ikramiyeler yeni-
den  düzenlenmeli” dedi. 4’te

DEĞER KAYBETTİ

1 GRAM ALTIN 

EMEKLİ
İKRAMİYEsİ 
ENfLAsYoNA 
YENİLDİ

�Emlakçılar Odası Baş-
kanı İsmail Çağlar, emlak 
ofislerinde kurumsallık 
adına belirli şekilde tabe-
laların bulunacağını 
söyledi. 2’de

�kEkova manzaralı 24 bin 834 met-
rekarelik iki parselden oluşan ara-
zilerin satış kararı, 2’nci İdare Mah-
kemesi tarafından iptal edildi. 6’da

Akrep savunmaya 
çare bulamıyor

�ALex de Souza döneminde 
19 maçta kalesinde 37 gol 
gören Antalyaspor, emre 
belözoğlu döneminde ise 9 
maçta 15 gol yedi. 7’de

Güneşi gören 
sahile koştu
�Güneşİn yüzünü gösterdiği An-

talya’da bayram tatilini fırsat bi-
len vatandaşlar sahillere akın 
etti. 2’de

TüRK YILDIzLARI 
Antalya’ya geliyor
�Türk Yıldızları, 23 nisan Ulusal 

egemenlik ve Çocuk Bayramı 
kutlamaları kapsamında Antal-
ya semalarında nefes kesen bir 
gösteri sergileyecek. 8’de

�ATB Başkan Vekili Halil 
Bülbül, “Tarım alanları çok 
parçalı bir yapıya sahiptir. 
Bazı bölgelerde 1 dekarın 
altında ölçeğe sahip üretici-
ler bulunmakta” dedi. 5’te

ATB Başkan Vekili 
Halil Bülbül, yakın 

bir gelecekte tarımla 
geçinen hane sayısının 

düşeceğini söyledi

Tarımla geçinen 
hane sayısı azalacak

ATso
143. Yaşını 

kutladı

�ATSO’nUn kuruluşunun 
143. yıl dönümü tören-
le kutlandı. Başkan Yusuf 
Hacısüleyman, “ATSO, An-
talya’nın ticaretine yön ve-
ren çınardır” dedi. 2’de

ÇuBuKBELİ TüNELİ
YENİDEN GüNDEMDE

�ÇUBUkBelİ Tüneli’ni gündeme 
getiren CHP Milletvekili 
Aykut kaya, “Tünelin ne 
zaman tamamlanacağı 
hâlâ bilinmiyor. “7 yıldır 
bitirilemedi” dedi. 5’te

7 YILDIR BİTMEDİ

Yapımına 2018’de 
başlanan ancak aradan 

geçen 7 yıla rağmen 
tamamlanamayan 
Çubukbeli Tüneli 

yeniden gündeme 
getirildi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Emlak sektöründe 
yeni dönem başlıyor

Arazi satışına
‘Yargı’dan iptal

�AYKUT KAYA

Rakamlar
marketi 

tutmuyor2
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Dijitalleşmeye 
devam!

Ne de olsa teknoloji 
çağında yaşıyoruz. 
Hal böyle olunca da 

konut satışlarında da satılık 
ilanlara e-Devlet şartı 
getiriliyormuş, haberiniz 
ola emlakçılar, meali gay-
rimenkul sektöründe fiyat 
manipülasyonlarına karşı 
önlem. Bu iyi haber, 7 Ni-
san itibariyle satılık konut 
ve iş yerleri için de zorunlu 
hale getiriliyormuş. Gö-
rünen o ki Ankara piyasa 
spekülasyonlarını önlemek 
ve tüketiciyi korumak için 
emlak piyasasını mercek 
altına alıyor. Amaç, artan 
denetimlerle sahte ilanların 
önüne geçmekmiş. Emlakçı 
kardeşlere duyurulur.

***
Dedikten sonra devam, 

konut satışlarında yeni 
dönem başlıyor ve kiralık-
tan sonra satılık emlaklar 
için de e-Devlet koşulu 
geliyormuş. Emlak İlan 
Doğrulama Sistemi, satılık 
konut ve iş yerleri için de 
zorunlu hale geliyormuş. 
Ve de tüketiciyi korumak 
için denetimler artırılacak-
mış. Desenize bir yanlış üç 
doğruyu götürecek!

***
Gayrimenkul uzmanla-

rına göre, sektörde uzun 
süredir tartışılan sahte ilan 
ve fiyat şişirme sorunu 
yaşanıyormuş. Vatandaşa 
da uzak bir konu değil bu 
elbette. Dolayısıyla Ticaret 
Bakanlığı soruna radikal bir 
çözüm getirmiş ve kiralık 
konutlar için zorunlu tutu-
lan Emlak İlan Doğrulama 

Sistemi, satılık konut ve 
iş yerleri için de devreye 
alınmış. Tarih mi dediniz, 
7 Nisan’dan itibarenmiş.

***
Konuya ilişkin açıklama 

yapan işin uzmanlarına 
göre, sektörün bir diğer 
problemi ise sahte ilanlar-
mış. İster ev sahibi olsun, 
ister emlakçı, ilan sitelerine 
yüksek fiyattan sahte ilanlar 
giriyor ve mevcut konutla-
rın fiyatlarını şişiriyormuş. 
Eh haliyle de ev alacak 
ya da kiralayacak olanlar, 
ilan sitelerine baktıklarında 
bu şişirilmiş fiyatları baz 
alıyormuş. Bu da piyasa-
da spekülasyona neden 
oluyormuş. Muş, diyoruz 
da bunun böyle olduğunu 
konut kiralamak isteyen 
vatandaş da pekala biliyor 
ve yaşıyor. Şimdi nap-
ceksiniz bakalım açgözlü 
emlakçı ve gözü doymayan 
bazı mülk sahipleri. Hani 
sözüm meclisten dışarı.

***
Bakanlık konuyla ilgili 

denetimleri sıklaştırarak bir 
dizi önlem almış ve ilan 
siteleri de dahil, bir çok 
kişi ve kuruma da ceza 
kesilmiş. Sonuç olarak Ba-
kanlık, vatandaşı yanıltan 
ilanların önüne geçmek 
için Emlak İlan Doğrulama 
Sistemi’ni devreye almış. 
Böylece emlak ilanlarının 
yalnızca mülk sahibinin 
e-Devlet üzerinden yetki-
lendirdiği kişiler tarafından 
yapılması mecburi hale ge-
tirilmiş. Haydi size geçmiş 
olsun! Sağlıcakla kalın.

HAYATA GÜLÜMSE

TÜİK, Mart ayı enflasyonunu aylık baz-
da yüzde 2,46, yıllık ise yüzde 38,10 
olarak duyurdu. Enflasyon Araştır-
ma Grubu (ENAG) ise enflasyonu ay-

lık bazda yüzde 3,91, yıllık ise yüzde 75,20 
olarak açıkladı. Konu ile alakalı Ekspres’e de-
ğerlendirmelerde bulunan Türk-İş Antalya İl 
Başkanı Cemil Ünal, “Türkiye İstatistik Kuru-
mu’nun açıkladığı rakamlardan ziyade açlık 
ve yoksulluk sınırının nereye geldiğine bak-
mak lazım. TÜİK sanki rakamları açıklarken 
market ve pazarları dolaşmıyor yahut dolaş-
sa da rakamlardan net veri alamıyor. Ortaya 
çıkan rakamlar bunu gösteriyor. Temel ihti-
yaçların, gıda maddelerinin, sağlık maliyet-
lerinin geldiği nokta ortadayken açıklanan 
enflasyon rakamı sadece bir rakam olmak-
tan ibaret oluyor. Çarşıda, pazar-
da, dükkanlardaki enflasyon 
ile açıklanan enflasyonun 
pek bir bağı olmadığı görülü-
yor” dedi.

TATİL YAPAMADILAR

Açıklanan rakamların vergi-
lerden maaşlara kadar birçok 
kaleme direkt etki etmesinden 
dolayı TÜİK’in emekçileri mağ-
dur ettiğini ifade eden Başkan 
Ünal, “Çalışanlar mağdur olu-
yor. Özellikle aylık maaş alan 

emekçiler TÜİK’in açıkladığı enflas-
yon rakamları sebebiyle mağdur 
oluyorlar. İnsanlar içinde bulun-
duğumuz 9 günlük bayram tatilini 
bile doğru dürüst geçiremedi. Res-
men bayram tatili, enflasyon ve 
yoksulluğa yenik düştü. Zaten yıl 
içinde çalışırken maddi yetersiz-
likler sebebiyle stres olan insan-
lar tatili de yine maddi yetersizlik 
sebebiyle yapamaz oldular” diye 
konuştu.

Enflasyon ve TÜİK’in açıkladığı rakamlar 
konusunda uzun süredir aynı noktada olduk-
larını ifade eden Cemil Ünal, “Biz de Türk-İş 
olarak bu noktada çalışmalar ve görüşmeler 
yapmaya devam ediyoruz. Türk-İş olarak de-
netimin olmadığını, denetimlerin artması ge-
rektiğini, denetimler artarsa fiyatların daha 
stabil olabileceğini söylüyoruz. Uzun zaman-
dır dile getirdiğimiz bu konuda gelişmelerin 
olması için çaba sarf etmeye devam edece-
ğiz” diyerek sözlerini sonlandırdı. 
HABER MERKEZİ

EMLAK danışmanları, kurum-
sal yapıları için önemli bir adım 
attılar. Buna göre, eczane, vete-
riner gibi işletmelerden aşina 
olunan ‘E’ harfi, bundan sonra 
emlak sektöründe faaliyet gös-
teren işletmelerin tabelalarında 
da kullanılacak. Konu ile alaka-
lı açıklamalarda bulunan Antal-
ya Emlakçılar ve İş Takipçileri 
Oto Galerisi Esnaf Odası Başka-
nı İsmail Çağlar, Ankara’nın pilot 
bölge olacağını, daha sonra bu 
uygulamayı Türkiye geneline ya-
yacaklarını vurguladı. Başkan İs-
mail Çağlar, “Sorumlu emlak da-
nışmanı dediğimiz, yani Ticaret 
Bakanlığından taşınmaz ticaret 
yetki belgesi alan emlak danış-
manlarının ofislerinin girişlerine 
tabelayı asacağız. Tabelanın zo-
runlu olması için Ticaret Bakan-
lığı’na talepte bulunduk. Ticaret 
Bakanlığımızın bizlere destek ve-
receğini düşünüyoruz” diye ko-
nuştu.

SAHTECİLİĞE KARŞI ÖNLEM

Çağlar, sahteciliğe karşı da ön-
lemler aldıklarına dikkati çeke-
rek, “Tabelanın alt köşesinde ta-
şınmaz ticaret yetki numarası 
yazacak. Ayrıca, tabelada em-
lak danışmanıyla ilgili bilgilerin 
yer aldığı QR kodu bulunacak. 
Vatandaşlar, QR kodunu okuttu-
ğunda Ticaret Bakanlığının say-

fasına yönlendirilecek ve emlak-
çıyla ilgili bilgilere ulaşabilecek. 
Emlak sektöründe birçok sıkın-
tılı işler duyuyoruz. Bu uygula-
mayla sorunlu ve sıkıntılı işlerin 
önüne geçeceğiz. Art niyetli in-
sanların tamamen meslek dışına 
çıkarılmasını istiyoruz” dedi.

YETKİ BELGESİ                        
NASIL ALINACAK?

Taşınmaz ticaret yetki belgesi-
nin uygulamadaki önemine vur-
gu yapan Çağlar, yetki belgesi al-
mak isteyenlerin ön lisans, lisans 
ve lisansüstü mezunuysa en az 
6 ay, bunların dışında kalanla-
rın ise en az 12 ay staj yapması 
gerektiğini ifade etti. Çağlar, sta-
jı bitirdikten sonra vergi levha-
sı alarak oda kaydı oluşturma zo-
runluluğu bulunduğuna işaret 
ederek, “Seviye 5 dediğimiz mes-
leki yeterlilik belgesi ve çevrimiçi 
eğitimin tamamlanması gereki-
yor. Bu kriterlere uyduktan sonra 
Ticaret Bakanlığının internet say-
fasından başvuru yaparak taşın-
maz ticaret yetki belgesi alınabi-
lecek. Eğer bu belge alınmazsa 
ve şartlara uyulmazsa mesleğe 
dahil olunamayacak” dedi. Çağ-
lar, emlak danışmanlarıyla birlik-
te çalışan sözleşmeli personelin 
yetki belgesi alma zorunluluğu 
bulunmadığını da sözlerine ekle-
di.   HABER MERKEZİ

Enflasyon rakamları
markEti tutmuyor
Türk-İş Antalya İl Başkanı Cemil Ünal, açıklanan enflasyon rakamlarının sadece 

sayılardan ibaret olduğunu ifade ederek, “Çarşıda, pazarda, dükkanlardaki 
enflasyon ile açıklanan enflasyonun pek bir bağı olmadığı görülüyor” dedi

ANTALyA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO), kuruluşunun 143. yıl dönümünü 
Cumhuriyet Meydanı’nda düzenlenen tö-
renle kutladı. ATSO Meclis Divanı, yönetim 
Kurulu ve Meclis Üyelerinden oluşan he-
yet, Atatürk Anıtı’na çelenk sundu ve say-
gı duruşunda bulundu. Törene, ATSO yöne-
tim Kurulu Başkanı yusuf Hacısüleyman, 
Meclis Başkanı Ahmet Öztürk, yönetim Ku-
rulu Başkan yardımcıları Boğaçhan Göksu 
ve Hakan Pakalın, Sayman Üye Murat To-
toş, yönetim Kurulu Üyeleri Hüseyin Sarı 
ve Behçet Ülker, Meclis Başkan yardımcısı 
Mızrab Cihangir Deniz, TOBB Antalya Ka-
dın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Baş-
kanı Serap Kocaoğlu, TOBB Antalya Genç 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı 
Ramazan Dikmen, Genel Sekreter Av. Aslı 
Şahin Tekin, Meclis Üyeleri ve Komite Üye-
leri katıldı.

‘ATSO, ANTALYA’NIN TİCARİ 
LOKOMOTİFİDİR’

ATSO’nun köklü geçmişine vurgu yapan 
ATSO yönetim Kurulu Başkanı yusuf Hacı-
süleyman, “1882 yılında kurulan odamız, 
Cumhuriyet değerleriyle yoğrulmuş kök-
lü bir geçmişe sahiptir. Bugün, Türkiye’nin 

laik ve demokratik yapısı içinde ticaret fa-
aliyetlerimizi sürdürerek, 65 bin üyesiy-
le Antalya’nın ticari hayatına ve ülkemizin 
ekonomisine büyük katkılar sağlamaya 
devam ediyoruz. Antalya, bugün itibarıy-
la Türkiye’nin altıncı büyük ekonomisi ko-
numuna ulaşmış durumda. yaptığımız 
çalışmalarla, Ulu Önder Mustafa Kemal 
Atatürk’ün bizlere emanet ettiği mirası ya-
şatıyor, güçlü bir ekonomiyle bağımsızlığa 
sahip çıkan bir Ticaret ve Sanayi Odası ola-
rak faaliyetlerimizi sürdürüyoruz” dedi.

‘ÜLKEMİZE KATKI SAĞLAMAKTAN 
GURUR DUYUYORUZ’

Türkiye’nin en eski ticaret ve sanayi oda-
larından biri olduklarını ifade eden Başkan 
Hacısüleyman, “Ülkemizin en eski ticaret 
ve sanayi odalarından biri olmamız, şehri-
mizin tarih boyunca ne kadar açık görüşlü 
ve ileriye dönük bir vizyona sahip olduğu-
nu gösteriyor. Odamızı kuranlara minnet-
tarız; bugün, onların attığı temeller üze-
rinde ülkemize katkı sağlamaktan büyük 
gurur duyuyoruz. Bugüne kadar odamız-
da başkanlık yapmış tüm yöneticilerimi-
ze, meclis üyelerimize, üyelerimize ve çalı-
şanlarımıza teşekkürlerimizi sunuyorum” 

diye konuştu.
Meclis Başkanı Ahmet Öztürk, ATSO’nun 

Antalya’nın ekonomik ve ticari hayatına 
yön veren köklü bir yapı olduğunu belirte-
rek, “143 yıl önce kurulan odamız, bir mes-
lek kuruluşu olmanın ötesinde, şehrimizin 
ekonomik ve ticari hafızasının en önem-
li taşıyıcısıdır. Geçmişten günümüze An-
talya’nın kalkınması, ticaretin büyümesi, 
sanayinin gelişmesi ve iş dünyamızın güç-
lenmesi için önemli bir misyon üstlenmiş-
tir. Bu vesileyle, odamızın kuruluşundan 
bu yana emeği geçen tüm başkanlarımıza, 
meclis üyelerimize, yönetim kurulu üyele-
rimize ve çalışanlarımıza en içten şükran-
larımı sunuyorum. Antalya iş dünyasının 
gelişmesi için katkı sağlayan herkesi say-
gıyla anıyorum” dedi. Antalya’nın ticareti-
ni, sanayisini, turizmini ve tarımını daha 
ileriye taşımak için çalışmaya devam ede-
ceklerini ifade eden Öztürk, “Bizler, geçmi-
şi sağlam temeller üzerine inşa edilmiş bir 
odayız. Bizi güçlü kılan da bu köklü geç-
mişimizdir. Ancak en büyük sorumluluğu-
muz, geleceği inşa etmektir” diye konuş-
tu. Törenin ardından heyet, ATSO’nun 143. 
yıl dönümü anısına hatıra fotoğrafı çektir-
di.   DHA

ATSO, 143. Yaşını
törenle kutladı

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası’nın kuruluşunun 143. yıl dönümü, Cumhuriyet 
Meydanı’nda düzenlenen törenle kutlandı. Başkan Yusuf Hacısüleyman, 

“ATSO, Antalya’nın ticari hayatına yön veren köklü bir çınardır” dedi

Emlak sektöründe 
yeni dönem başlıyor
Emlak ofislerinde kurumsallık 

adına belirli şekilde 
tabelaların bulunacağını 
söyleyen Emlakçılar ve 

İş Takipçileri Oto Galerisi 
Esnaf Odası Başkanı İsmail 
Çağlar, “Bütün emlakçılarda 
aynı şekilde tabela olacak. 

Tabelanın alt köşesinde 
de emlakçının ticaret 

yetki numarası 
yazacak” dedi
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14212

4 Nisan 2025 Cuma

GAzİPAŞA’DA plastik kasaların istiflendiği arazide 
çıkan yangın kısa sürede söndürüldü. Gazi Mahallesi 
Gazipaşa Toptancı Hali yanında bulunan istiflenmiş 
plastik kasaların konulduğu açık arazide dün saat 
20.30 sıralarında yangın çıktı. İtfaiye erlerinin müdaha-
lesiyle kontrol altına alınıp söndürüldü. DHA

Plastik kasalar alev alev yandı 

İçİşlerİ Bakanlığı verilerine göre; Türkiye’de ya-
kalanan düzensiz göçmen sayısı 2020’de 122 
bin 302, 2021’de 162 bin 996, 2022’de 285 bin 
27, 2023’te 254 bin 8 ve 2024’te 225 bin 831 

oldu. Son 5 yılda en fazla yakalanan göçmen gru-
bunu Afganistan uyruklular oluşturdu, ikinci sıra-
da Suriyeliler yer aldı.

Bu yıl ocakta 16 bin 60, şubatta 10 bin 58, 13 

Mart itibarıyla 4 bin 400 düzensiz göçmen güven-
lik güçlerince yakalandı. Bu yıl en fazla yakalanan 
göçmen grubunu Afganistan, Suriye, Özbekistan, 
Mısır, Türkmenistan, Fas, İran, Cezayir ile Azerbay-
can oluşturdu.

2 BİN 169 GÖÇMEN KAÇAKÇISI

Göçmen kaçakçılığına karşı mücadelede 

2020’den itibaren yakalanan kaçakçı sayısı arttı. 
2020’de 4 bin 358, 2021’de 7 bin 942, 2022’de 9 bin 
149, 2023’te 10 bin 482, 2024’te 13 bin 20, bu yıl 13 
Mart itibarıyla da 2 bin 169 göçmen kaçakçısı ya-
kalandı.

TÜRKİYE’DEKİ YABANCI SAYISI

Türkiye’de ikamet izni ile yaşayan yabancı sayı-

sı, 13 Mart itibarıyla 1 milyon 76 bin 643 oldu. İka-
met izni ile 120 bin 301 Türkmenistan, 84 bin 85 
Azerbaycan, 81 bin 635 rusya, 76 bin 601 İran, 73 
bin 178 Suriye, 68 bin 341 Irak, 58 bin 208 Özbekis-
tan, 43 bin 934 Kazakistan, 36 bin 897 Afganistan, 
32 bin 785 Ukrayna uyruklu Türkiye’de bulunuyor. 
Geçici koruma kapsamındaki Suriyeli sayısı, 2 mil-
yon 810 bin 977 olarak kayıtlara geçti. dHa

KonyAAlTI’dA gerçekleşen kazada otomo-
bil ile kamyonet çarpıştı. Kaza, Konyaaltı il-
çesi Toros Mahallesi 15. cadde ile 821 sokak 
kesişiminde meydana geldi. edinilen bilgiye 
göre, Seda d. idaresindeki 07 BnC 643 plaka-
lı otomobil ile Metehan B.’nin kullandığı 06 
CUe 045 plakalı kamyonet sokak keşisiminde 
çarpıştı. çarpışmanın etkisiyle savrulan kam-
yonet yan yatarken, otomobil ise kaldırıma 
çarparak durabildi. çevredeki vatandaşla-
rın ihbarı ile kaza yerine itfaiye, polis ve sağ-
lık ekipleri sevk edildi. Kaza nedeniyle şoka 
giren Seda d. ve yan yatan araçtaki sürücü 
Metehan B. vatandaşlar tarafından bulundu-
ğu yerden çıkartıldı.

Seda d.’nin yağmurdan ıslanmaması için 
vatandaşlar genç kadını şemsiye tutarak ko-
rumaya çalıştı. Vücudunun çeşitli yerlerinde 
ağrılar olduğunu belirten diğer araç sürücü-
sü Metehan B.’yi ise itfaiye ekipleri üşüme-
mesi için battaniye ile sardı. Kamyonetten 
etrafa saçılan scooter bataryaları olduğu göz-
lendi. İhbarla verilen adrese gelen sağlık 
ekipleri tarafından kaza yerinde ilk müdaha-
leleri yapılan yaralılar ambulanslarla hasta-
neye kaldırıldı.   İHA
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1 milyondan fazla
göçmen yakalandı

Türkiye’de 
bu yıl 29 bin 
28, 2020’den 
bu yanaysa 1 
milyon 79 bin 
192 düzensiz 

göçmen 
yakalandı

Yaralanan sürücüleri 
şemsiye ile korudular
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Yurttan
kısa kısa

Mumbai uçağı 
Diyarbakır’a indi

HİNDİSTAN’A giderken Çarşamba 
günü akşam saatlerinde rahatsızlanan 
yolcusu için Diyarbakır’a acil iniş 
yapan Virgin Atlantic Havayolu’na ait 
uçak, yaşanan arıza nedeniyle kalkış 
yapamadı. Diyarbakır Havalimanı 
yönetimi arızanın giderilmesi için tek-
nik ekip çağırdı. Gelecek teknik ekibin 
arızayı gidermesinin ardından uçağın 
seferine devam edeceği belirtildi.

Kırmızı bültenli 
5 şüpheli yakalandı

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, kırmı-
zı bültenle aranan H.A., H.D., İ.B., Ö.T. 
ve A.S.Ö. ile ulusal seviyede aranan 
R.U., C.K. ve M.Ç. isimli şüphelilerin 
Gürcistan’da yakalanarak Türkiye’ye 
getirildiklerini duyurdu. Yerlikaya, 
“Hangi ülkeye kaçmış olursa olsun 
organize suç örgütü üyelerini, zehir 
tacirlerini tek tek yakalayıp ülkemize 
geri getireceğiz” dedi.

Çanakkale’de 
bot battı: 5 ölü

ÇANAKKALE’NİN Ayvacık ilçesi 
açıklarında, sabaha karşı kaçak 
göçmenleri taşıyan bot battı. İhbarla 
bölgeye giden Sahil Güvenlik ekipleri, 
5 kaçak göçmenin cansız bedenine 
ulaştı. 25 kaçak göçmense sağ olarak 
kurtarıldı. Kurtarılan kaçak göç-
menler, Çanakkale ve Balıkesir’deki 
hastanelere kaldırıldı. Bölgede ara-
ma-kurtarma çalışmaları sürüyor.

Trakya’da su 
seviyesi alarmda

TRAKYA Üniversitesi Doğal Afet 
Araştırma ve Uygulama Merkezi 
Müdür Yardımcısı Doç. Dr. Musa 
Uludağ, Edirne’de kış aylarındaki 
yağışların yer altı suları ve akarsuları 
doldurmak için yeterli olmadığını, bu 
nedenle Meriç Nehri’nin kurak yaz 
mevsimindeki debi oranında aktığını 
söyledi. Doç. Dr. Uludağ, “Meriç’in de-
bisi 48 metreküp. Bu yaz döneminin 
debisi” dedi.

Ordu’da elektrik 
işçisi düşüp öldü

ORDU’NUN Ünye ilçesi Yeni-

kent Mahallesi’nde elektrik şirke-

ti çalışanı Bayram Güneş, arıza 

gidermek için çıktığı elektrik 

direğinden dengesini kaybedin-

ce 14 metre yükseklikten düştü. 

Ağır yaralanan Güneş, sağlık 

ekiplerinin ilk müdahalesinin 

ardından ambulansla Akkuş 

Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı. 

Güneş, kurtarılamadı. Olaya ilgili 

soruşturma başlatıldı. 

Sakarya’da 
adliyede kavga

SAKARYA’NIN Adapazarı ilçesi 

Karaağaç Bulvarı’nda bir tekel 

bayisinde 2 kişinin yaralandığı 

kavgaya ilişkin 19 şüphelinin 

yakınları, 1 Nisan’da adliyeye 

geldi. Şüphelilerin yakınları ile 

husumetli oldukları kişi ara-

sında, adliye önünde tartışma 

çıktı. Çıkan kavga 2 kişi bıçakla, 

1 kişi de aldığı darbeler sonucu 

yaralanırken 4 şüpheliden 3’ü 

tutuklandı, 1’i serbest bırakıldı.

Firari hükümlü 
yakayı ele verdi

BURSA’DA, hakkında 4 yıl 4 ay 

22 gün kesinleşmiş hapis cezası 

bulunan Doğukan Yıldırım (22), 

gezmek için geldiği Uludağ’dan te-

leferikle dönerken polis tarafından 

yakalandı. Hakkında 11 ayrı suçtan 

yakalama kararı bulunan Yıldırım, 

gözaltına alındı. Toplam 48 ayrı suç-

tan kaydı bulunan firari hükümlü, 

çıkartıldığı adliyede ifadesi alındık-

tan sonra cezaevine gönderildi.

DHA-İHA

Gazeteci karde-
şimiz Kubilay 
Eldemirci öldü. 

Apansız bir ölüm… 
Şaka gibi… Gamsız 
diye bilirdik onu. 
Kafaya takmaz, dert 
etmez, şakaya vururdu. 
‘Kubi’nin Volesi’ diye 
bir köşesi vardı. Antal-
ya’da gördüğüm en öz-
gün köşe isimlerinden 
biriydi bu. Yazıları da 
özgündü elbet. Siyase-
te, medyaya, gündeme 
vole atardı. Havada 
yakalayıp doksana ça-
kardı topu. Ne zaman 
karşılaşsak bir yerlerde gülüp geçerdik. Bu sefer 
gülüp geçemedik. Kubi öldü!

BİR GAZETECİYLE VEDALAŞMA

Bir gazeteciye nasıl veda edilir? Elbette 
yazılarıyla, haberleriyle… Eski bir yazısını zar 
zor buldum. 22 Ekim 2009 tarihli Kubi’nin 
Volesi… “Türk erkeği AB’ye nasıl girer?” diye 

sormuş başlıkta. Bir 
hafta önceki yazısında 
uzun uzadıya anlattığı 
Belçika-İsveç gezisini 
hatırlatarak konuya 
girmiş. “4 günlük süre 
içerisinde o kadar çok 
AB’li memur, bakanlık 
görevlisi, milletvekili 
ve yetkiliyle görüştük 
ki, artık AB ile ilgili 
tek bir kelime bile 
duymak istemiyorum. 
En son söyleyeceğimi 
en başta söyleyeyim 
isterseniz. Adam-
lar bizi birliğe üye 
yapmamak için 40 

dereden su getirmeye devam edecekler. Bunu 
peşinen bilelim ve ona göre hesabımızı yapa-
lım” diye söze girmiş.

YILLAR ÖNCESİNDEN BİR VOLE

Sonra asıl konuya gelmiş: “Bu süre içeri-
sinde AB uyum yasalarına şöyle bir göz gez-
dirdim, Türk erkeğinin AB’ye kendisini daha 

iyi anlatabilmesi için bir takım kolaylıklar 
gerekiyor (özellikle vize alırken ve pasaport 
kontrollerinde). Bence önce bu sorunu çözelim. 
Gerisi çorap söküğü gibi gelir. Ayrıca, Antalya 
topraklarında en az 3 yıl yaşayan bir erkeğin 
(dil bilmesi ve onu iyi kullanması şartı ile) 
Stockholm’de hiç aç (!) kalacağını düşünmüyo-
rum. Zaten oradaki güzellikleri görünce, gönül-
lü lejyonerler ordusuyla biz kısa sürede AB’yi 
fethederiz. Bundan kimsenin şüphesi olmasın”.

MEDYA ALEMİNİN GÜLEN YÜZÜ

İşte böyleydi Kubi’nin voleleri. İyi insandı. 
Şık insandı. Pozitif insandı. Antalya medyasının 
gülen yüzüydü. Suratı asık görmedim hiç. O 
yüzden ölümü şaka gibi geldi hepimize. Oysa 
bir dolu derdi varmış. İçine atmış güzel karde-
şim. Hüsnü Şahin ayaküstü anlattı cenazede. 
Gazeteci milletinin çoğu böyle… İktidarın 
borusunu çalanlar ihya oluyor; çalmayanlar ise 
sürünüyor. İktidar filan demişken, cenazede 
belediye başkanları pek yoktu. Sadece Mende-
res Dal’ı gördüm. İyi günlerinde, kötü günle-
rinde yanlarında oluyoruz, haberlerini takip 
ediyoruz, ama onlar cenazemize bile gelmiyor. 
Yadırgadım.

KuBİ’NİN SON VOlESİ

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

2018 yılında bin lira olarak verilme-
ye başlanan emekli bayram ikramiye-
si geçen yıllarda yapılan cüzi artışla-
ra rağmen alım gücünü koruyamadı. 
O dönem 5 gram altın alınabilen ik-
ramiyeyle bugün yalnızca 1 gram al-
tın alınabiliyor. 2023 seçimleri sonrası 
milyonlarca kişinin erken yaşta emek-
li olmasıyla birlikte emekli sayısı hız-
la artarken bu durum hazineye ek 
yük getirdi. Emeklinin ekonomik ola-
rak giderek daha da zor duruma düş-
tüğüne dikkat çeken Tüm Emeklilerin 
Sendikası Şube Başkanı Bilge Torosoğ-
lu, bu rakamı gülünç bulduğunu ifade 
ederek “Emekli harçlık alacak duruma 
düştü” dedi. 

İKRAMİYE SADAKAYA DÖNÜŞTÜ

Türkiye’de emeklilerin yaşam stan-
dartları her geçen gün geriliyor. Ar-
tan enflasyon, hayat pahalılığı ve 
düşük maaş politikası milyon-
larca emekliyi geçim sıkıntısına 
mahkûm ederken bayram ikra-
miyeleri de yıllar içinde değer 
kaybetti. 2018’de bin lira olarak 
verilmeye başlanan ikramiyey-
le o dönem bir emekliye 5 gram 
altın alma imkânı sunarken bu-
gün 4 bin liralık ikramiyey-
le ancak 1 gram altın alınabili-
yor. İktidarın emeklilere yönelik 
politikalarının yetersiz kalır-
ken emekliler de artık aldıkla-
rı ikramiyeyi bir destek değil bir 
tür sadaka olarak nitelendirdiği-
ne dikkat çeken Tüm Emeklile-
rin Sendikası Şube Başkanı Bilge 
Torosoğlu, emeklilerin, geçinme-
diklerini ve ikramiyelerin gerçek enf-
lasyona uygun şekilde düzenlenmesi 
gerektiğini söyledi. Emeklilere veri-
len bayram ikramiyesinin yıllar için-
de değer kaybettiğine dikkat çeken 
Torosoğlu, “Bu yıl ikramiye 4 bin lira-
ya yükseltildi fakat onunda 3 bin li-
rası hemen bin lirasını da daha sonra 
ödenecek dendi. Zaten verilen rakam 

komikken bir de parça parça ödeme 
yaparak iyice trajikomik hale getirdi-
ler” diyerek tepki gösterdi. Temel gıda 
ürünlerindeki yüksek fiyatlar nede-
niyle emeklilerin bayram sofralarının 
da eskiye göre çok daha mütevazı ol-
duğunu belirten Torosoğlu, “Şeker, tat-
lı, et fiyatlarına bakıyorsunuz emek-
linin hiçbirine alım gücü yetmiyor. 

Bayramı bayram gibi yaşamak istiyo-
ruz ama elimizde sadece mücadele az-
mimiz kaldı. Haklarımız için insanca 
bir yaşam için mücadele etmeye de-
vam edeceğiz” diyerek sözlerini ta-
mamladı.

PASTADAKİ DİLİM ARTTI 

Emeklilerin maaşlarının en temel ih-
tiyaçlarını bile karşılamaya yetmedi-

ğini ifade eden Torosoğlu, “Yıllarca 
çalışmış, devlete hizmet etmiş insan-
lar olarak hak ettiğimiz refahı de-
ğil açlık sınırının altındaki maaşlarla 
yaşam mücadelesi veriyoruz. Bay-
ramda torununa harçlık vermek, bir 
hediye almak, bir tatlı almak bile ar-
tık hayal oldu. Bizi bu duruma dü-
şürenler utanmalı” dedi. Torosoğ-
lu, yanlış ekonomik politikalarının 
buna neden olduğunu ve var olan 
emeklilerinde en düşük asgari ücre-
te denk maaş alması gerektiğini ifa-
de ederken, “Zengin ve büyüyen bir 
ülkeyi rakamlar değil insanların ya-

şam şartları belirler. Bu ülke emekli-
sini adeta açlığa ikinci bir iş yapma-
ya mecbur bırakmaktadır. Kaynaklar, 
belirli bir firmalara değil vatandaşa 
harcanırsa bugün konuştuğumuz so-
runlarda ortada kalmayacaktır” ifade-
leriyle maaşlarda acilen düzenlenme 
yoluna giderek artış yapılması taleple-
rini yineledi.

EmEkli ikramiyEsi 
Enflasyona yEnildi

2018 yılında bin lira olarak verilmeye başlanan emekli bayram ikramiyesi alım gücünü 
koruyamadı. 2018’de 5 gram altın alınabilen ikramiyeyle bugün yalnızca 1 gram altın alınabiliyor

Güneşi gören sahile koştu 
GÜNLERDİR süren yağışların 

ardından güneşin yüzünü göster-
mesiyle Antalya adeta baharı de-
ğil, yazı karşıladı. Hava sıcaklığı 
18 dereceye, deniz suyu sıcaklığı 
ise aynı seviyeye ulaşınca tatilci-
ler sahillere akın etti. Kentin sim-
ge noktalarından Konyaaltı Sa-
hili, kalabalık görüntüleriyle yaz 
aylarını aratmadı. Kimi kumsal-
da yürüyüş yaparken kimi de sa-
hil şeridindeki banklarda man-
zaranın keyfini çıkardı. Deniz 
kenarında çocuklar çakıl taşlarıy-
la oynarken, gençler ve aileler de-
nizin serin sularında yüzdü. Bazı 
vatandaşlar, kayalıklardan deni-

ze atladı, bazısı ise denizi izleyip 
dinlendi. Tatilini Antalya’da ge-
çirenler arasında deprem bölge-
sinden gelenler de vardı. Kahra-
manmaraş’ın Elbistan ilçesinden 
gelen Nurhan Deveci, kardeşini 
ziyaret için geldiği şehirde denize 
girerek bayramın tadını çıkardı-
ğını söyleyerek, “Antalya’ya daha 
önce defalarca geldim. Bu kez 
bayram için geldik. Elbistan’dan, 
deprem bölgesinden. Hazır fırsat 
bulmuşken denize girelim dedik. 
Su serin ama girmeye değer. Dün 
Olympos’a da gittik. Antalya çok 
güzel. Her zaman gelinmesi gere-
ken bir yer” dedi. İHA
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Dünyadan 
kısa kısa

ABD’den gümrük 
tarifesinde değişim

ABD Başkanı Donald Trump, düzen-
lediği ve ekonomi bürokrasisinin yanı 
sıra işçi temsilcileri, sendikalar, kongre 
üyeleri ve sanayi liderlerinin de ka-
tıldığı geniş çaplı etkinlikte, ABD’nin 
küresel ticaret sistemine bakışını 
kökten değiştirecek yeni bir ekonomik 
doktrini açıkladı. Başkan Trump, “Dış 
ülkelerde üretilen otomobillere yüzde 
25 gümrük vergisi uyguluyoruz” dedi. 

UCM kararına 
rağmen ziyaret

ULUSLARARASI Ceza Mahkeme-
si’nin (UCM) Gazze’de işlenen savaş 
suçları ve insanlığa karşı suçlar 
nedeniyle Kasım ayında hakkında 
yakalama kararı çıkardığı İsrail 
Başbakanı Binyamin Netanyahu, dört 
günlük bir ziyaret çerçevesinde Maca-
ristan’ın başkenti Budapeşte’ye geldi. 
Netanyahu ve eşi Sara Netanyahu’yu 
Savunma Bakanı Kristof Szalay-Bobro-
vniczky karşıladı.

Myanmar lideri 
Bangkok’a gidecek

MYANMAR’IN askeri yönetim lideri 
General Min Aung Hlaing, depremle-
rin ardından bölgesel zirve için Tay-
land’a gidiyor. Myanmar’da meydana 
gelen Tayland’ın başkenti Bangkok 
olmak üzere komşu ülkelerde de 
hissedilen 7,7 ve 6,4 büyüklüğündeki 
depremlerin ardından can kaybının 3 
bin 85’e yükseldiği bildirilirken 4 bin 
715 kişinin yaralandığı aktarıldı. 

Filipinler askeri 
gücünü artırıyor

ABD Savunma Bakanlığı’na 
bağlı Savunma Güvenlik ve İşbirliği 
Ajansı’ndan yapılan açıklamada, Fili-
pinler’e toplamda 20 adet ‘F-16’ savaş 
uçağının satışı teklifine onay verildiği 
bildirildi. F-16’ların satışının Filipin-
ler’in savunmasını güçlendirmeyi 
amaçladığı kaydedildi. ‘F-16’ savaş 
uçağı ve ilgili ekipmanları kapsayan 
satışın toplam değerinin 5,58 milyar 
dolar olduğu belirtildi.

Çin ve Japonya 
ABD’ye tepkili

ÇİN Ticaret Bakanlığı, ABD 

Başkanı Donald Trump’ın 

duyurduğu karşılıklı gümrük 

vergilerine karşı önlemler 

alınacağını açıklayarak, “Ticaret 

savaşında kazanan olmaz ve 

korumacılık politikası ile hiçbir 

yere varılmaz” dedi. Japonya 

Ekonomi, Ticaret ve Sanayi Baka-

nı Yoji Muto, “Japonya’nın muaf 

tutulması için güçlü bir şekilde 

ısrar edeceğiz” dedi. 

Rusya’dan üst 
düzey ziyaret

RUSYA Ulusal Varlık Fonu Baş-

kanı Kirill Dmitriev, sosyal med-

ya hesabından açıklama yaparak 

iki ülke ilişkilerini geliştirmek 

için görüşmeler yapmak üzere 

ABD’nin başkenti Washington’da 

olduğunu duyurdu. Bu, Rus-

ya-Ukrayna Savaşı’nın başladığı 

Şubat 2022’den bu yana ABD’ye 

bir Kremlin yetkilisi tarafından 

yapılan en üst düzey ziyaret oldu.

Dünyanın en 
küçük kalp pili

ABD’Lİ bilim insanları, pirinç 

tanesinden daha küçük olan ve 

vücuda enjekte edilebilen dünya-

nın en küçük kalp pilini geliştirdik-

lerini duyurdu. Yeni geliştirilen ve 

yalnızca 1 milimetre kalınlığında, 

3,5 milimetre uzunluğundaki kab-

losuz kalp pili, bir enjektör ucuna 

sığacak kadar küçük. Cihaz, hasta-

nın göğsüne yapıştırılan yumuşak 

bir yama ile eşleştiriliyor. 

DHA-İHA

ANTALYA ve Bur-
dur arasındaki ula-
şımı önemli ölçü-
de rahatlatması 

beklenen Çubukbeli Tüne-
li, yıllardır süren belirsizlik-
le gündemde kalmaya devam ediyor. 
2018’de temeli atılan ancak aradan ge-
çen 7 yıla rağmen bitirilemeyen proje, 
bölge halkını mağdur etmeyi sürdü-
rüyor. Özellikle zorlu hava koşulların-
da sürücüler için büyük risk taşıyan 
mevcut güzergâhın yerine güvenli ve 
konforlu bir alternatif oluşturması ge-
reken tünelin ne zaman tamamlana-
cağı hâlâ bilinmiyor. “7 yıldır bitiri-
lemedi, hâlâ net bir tarih yok” diyen 
CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya, 
2018 yılında yapımına başlanan an-
cak aradan geçen 7 yıla rağmen hâlâ 
tamamlanamayan Çubukbeli Tüne-
li için hem sahada hem 
de Meclis’te hareke-
te geçti. Sahada yerin-
de yaptığı basın top-
lantısının ve bölgedeki 
incelemelerinin ardın-
dan TBMM’de düzenle-
diği basın açıklamasıyla 
konuyu tekrar günde-
me taşıyan Kaya, ayrı-
ca Ulaştırma ve Altya-
pı Bakanlığı’na verdiği 
soru önergesine gelen 

yanıtı da kamuoyuyla pay-
laştı. Çubukbeli Tüneli’nin 
yalnızca ulaşım açısından 
değil Antalya ve Burdur’un 
ekonomik ve sosyal kalkın-
ması açısından da büyük 
önem taşıdığını vurgula-
yan Kaya, projenin yıllardır 
sürüncemede bırakıldığını 

ifade ederek, “Bu tünel yalnızca yolu 
kısaltmayacak; zaman ve yakıt tasar-
rufu sağlayacak, can ve mal güvenliği-
ni artıracak, bölgenin gelişimine ivme 
kazandıracak” diyen Kaya, tünelin bi-
tirilmemesi nedeniyle vatandaşların 
hâlâ eğimli ve riskli olan Çubukbe-
li Geçidi’ni kullanmak zorunda kaldı-
ğını, bu nedenle sık sık trafik kazaları 

yaşandığını belirtti. Bakanlığa verdiği 
soru önergesinde tünelin ne zaman ta-
mamlanacağını sorduğunu ancak ge-
len yanıtta yine net bir tarihin yer al-
madığını açıklayarak, “Bölge halkı 
yıllardır oyalanıyor” diyen Kaya, “Bu 
sorunun takipçisiyiz. Çubukbeli Tüneli 
bitene kadar mücadelemizi sürdürece-
ğiz” ifadelerini kullandı.

JEoFİzİK Mühendisleri odası Antal-
ya Şubesi Başkanı Yüksel Karaman, 
Antalya’nın genelinde obruk oluşumu-
nun oldukça nadir olduğunu, ancak 
bazı iç bölgelerde küçük çaplı yarıklar 
ve boşlukların görülebildiğini belirt-
ti. Başkan Yüksel Karaman, 
“Antalya, Akdeniz ikliminin 
etkisini sahil kesiminde, ka-
rasal iklimi ise iç bölgelerde 
hissediyor. Bu durum, obruk 
oluşumunu engelleyen bir 
faktördür. Akdeniz ikliminde 
yazlar sıcak ve kurak, kışlar 
ise ılıman ve yağışlı geçer-
ken, karasal iklimde ise yaz-
lar sıcak ve kurak, kışlar ise 
sert, soğuk ve karlı oluyor” 

dedi. Antalya’nın jeolojik 
yapısının da obruk riski-
ni sınırladığını söyleyen 
Karaman, “Antalya, kars-
tik yapıya sahip bir bölge 
olup, yer altı suyu genel-
likle tabanda yer alır. Bu 
da obruk oluşumunu en-
gelleyen bir durumdur. 
Ancak, iç bölgelerde kireç-
taşı ve alüvyon birimleri-
nin bulunduğu alanlarda 

zaman zaman küçük çaplı yarıklar ve 
boşluklar görülebilir” diye konuştu.

‘GELECEKTE BÜYÜK ÇEVRESEL 
KRİZLER YAŞANABİLİR’

obruk riskinin yer altı suyu seviye-
lerinin hızla azalmasından kaynaklan-
dığını belirten Karaman, “obrukların 
oluşumunun temel nedenlerinden biri-
nin aşırı su çekimi ve havzalardan dü-
zensiz su kullanımı olduğunu söyleye-
bilirim. Tarımda kullanılan suyun hızla 

tükenmesi, bu durumu daha da tetik-
liyor. Ayrıca, su arama etütlerinin dü-
zenli yapılmaması ve kaçak sondaj 
kuyularının kullanımı da obrukların 
oluşumunu artıran etkenler arasında 
yer alıyor” ifadelerini kullandı. Konya 
çevresinde daha yaygın görülen obruk-
ların, Antalya’nın iç bölgelerinde de po-
tansiyel bir tehdit oluşturduğunu vur-
gulayan Karaman, “Eğer yer altı suyu 
kullanımı kontrol altına alınmaz ve 
su arama etütleri düzenli yapılmazsa, 
Antalya’da da büyük çevresel sorun-
lar yaşanabilir. Antalya’nın gelecek-
te daha büyük çevresel problemlerle 
karşılaşmaması için su kaynaklarının 
daha verimli kullanılması gerekiyor” 
dedi.  HABER MERKEZİ

TüRKİYE bir tarım ülkesi olmasına 
rağmen tarımdan elde edilen verim 
olması gerekenin altında seyrediyor. 
Bunda tarım alanlarının çeşitli sebep-
lerle oldukça küçük olması da ciddi bir 
etken olarak göze çarpıyor. Dünyanın 
çoğu ülkesinde tarım alanlarının bir-
leştirilerek daha büyük alanlarda ta-
rım yapılması için ciddi çalışmalar ya-
pılırken, özellikle Antalya’da küçük ve 
parçalı alanlarda tarım yapılmaya ça-
lışılması, dünya ile rekabeti de zorlaş-
tırıyor.

ÜRETİM KAYBI OLACAK

Konu ile alakalı açıklamalarda bulu-
nan Antalya Ticaret Borsası (ATB) Baş-
kan Vekili Halil Bülbül, “Türkiye’deki 
toplam örtü altı üretim alanlarının yüz-
de 40’ı Antalya’da yer almasına rağ-

men, bu alanlar çok parçalı bir yapıya 
sahiptir. Bazı bölgelerde 1 dekarın al-
tında ölçeğe sahip üreticiler bulunmak-
tadır. üreticilerimiz genellikle hane 
halkı temelli bireysel üretim yapmayı 
tercih ettiğinden, büyük ölçekli enteg-
rasyonlar sağlamak zordur. Bu durum-
da, küçük ölçekli üreticileri destekle-
yecek, maliyetleri azaltacak ve dijital 
donanımlardan yararlanmalarını sağ-
layacak politikalar geliştirmeliyiz. Aksi 
takdirde, küçük üreticiler zamanla sek-
törden çekilecek ve bu durum sadece 
üretim kaybına değil, tarımla geçinen 
hane halklarının azalmasına yol aça-
caktır” dedi.

DİJİTALLEŞME VURGUSU

“Özellikle tarımsal üretimin büyük 
bölümü ilçelerimizde yapıldığı için, kır-

sal kesimde üretim yapamayan insan-
larımız kent merkezlerine göç etmek 
zorunda kalmaktadır” diyen Halil Bül-
bül, “Bu da Antalya’da kentleşme bas-
kısını artırmakta ve büyük bir sos-
yo-ekonomik problem yaratmaktadır. 
Bu konuda yerel ve merkezi yönetim-
ler aracılığıyla dijitalleşmenin kırsal-
daki üreticilere erişilebilir hale getiril-
mesi gerekmektedir. Dijitalleşmenin 
yaygınlaşması, genç neslin tarıma ilgi-
sini artıracak ve sektördeki iletişim ağ-
larını güçlendirecektir. Kullanım yay-
gınlaştıkça, dijital tarım teknolojilerine 
yönelik bir tedarikçi ekosistemi olu-
şacak, böylece akıllı tarım konusunda 
güçlü bir kümelenme merkezi haline 
geleceğiz. Sonuç olarak, Antalya tarı-
mında dijitalleşme ve teknoloji kulla-
nımına yönelik stratejiler geliştirmek 

zorundayız. Bu adımlar, sera üretimin-
de rekabet gücümüzü artıracak, küçük 
üreticileri ayakta tutacak ve yeşil mu-
tabakata uygun ihracat olanaklarını 
genişletecektir” diye konuştu.

Bülbül, “Antalya olarak Türkiye’de 
kayıtlı istihdam oranı bakımından ha-
len birinci sıradayız. Türkiye’deki ta-
rımsal üretim ve istihdamı düzenleyen 
yasalar, genel ortalamalara göre şekil-
lendirilmiştir. oysa bizim modelimiz, 
kayıtlı ve kadrolu işçilik ile geniş ölçek-
li aile işletmeciliği ve yevmiyeli işçili-
ğin iç içe geçtiği bir sistemdir. Bu yapı, 
kayıtlı istihdamın sağlanmasını zorlaş-
tırmaktadır. Bu konuda uzun süredir 
çalışmalar yürütüyor, çözüm önerileri 
geliştiriyoruz. Mevzuata yönelik çalış-
malarımız devam etmektedir.” 
HABER MERKEZİ

Çubukbeli Tüneli
yeniden gündemde
Yapımına 2018’de başlanan ancak aradan geçen 7 yıla rağmen tamamlanamayan Çubukbeli Tüneli 
için harekete geçen CHP Antalya Milletvekili Aykut Kaya, sahada ve Meclis’te yaptığı açıklamalarda 

tünelin tamamlanmamasının ulaşım ve bölge ekonomisi açısından ciddi kayıplara yol açtığını belirtti

GÜVEN 
GÜNEŞ

Tarımla geçinen 
hane sayısı azalacak

ATB Başkan Vekili Halil Bülbül, “Tarım 
alanlarının çoğu küçük ve parçalı yapıya 

ait. Bu sebeple büyük ölçekli entegrasyonlar 
sağlanamıyor. Bu da ilerleyen yıllarda 

üretim kaybı ile birlikte tarımla geçinen 
hane sayısının düşüşüne neden olacak” dedi

konya’daki obruklar Antalya’da tehlike
Jeofizik Mühendisleri Odası Antalya Şubesi 

Başkanı Yüksel Karaman, Konya çevresinde yaygın 
görülen obrukların, Antalya’nın iç bölgelerinde 

potansiyel tehdit oluşturduğunu vurguladı



Demre Belediyesi tarafından Çevreli Ma-
hallesi’nde belediyeye ait 24 bin 834 metre-
karelik arazi, 2024’ün Kasım ayında tek kişi-
nin katıldığı iki ihale ile satıldı. İki parselden 
oluşan arsalardan 799 parsel 7 milyon 636 
bin TL, 794 parsel ise 22 milyon 253 bin TL 
bedel üzerinden satıldı. Çevreli Mahallesi’n-
de oturan Mevlüt Sarıca, ihalenin iptali ve 
yürütmenin durdurulması istemiyle dava 
açtı.

İHALEYE TEK KİŞİ KATILDI

Antalya 2’nci İdare Mahkemesi’ne, Mevlüt 
Sarıca adına avukatı Funda Tolunay Kocaka-
ya tarafından açılan davada; Çevreli Mahal-
lesi’ndeki 101 ada 794 ve 799 parsellerde-
ki taşınmazların satışına ilişkin iki ihale için 
alınan belediye meclis kararının, usul ve ya-
saya aykırı olduğu, bu karara dayanılarak 
ihalenin yapılmasının mümkün olmadığı, 
ihalenin açık teklif usulüyle yapılması gerek-
tiği, ihaleden köy muhtarının dahi ha-
berinin olmadığı, ihalenin gerekli yerler-
de ilan edilmediği, her iki taşınmazın da 
rekabet koşulu oluşmadan tek katılım-
cı Fahri Tokgöz üzerinde kaldığı, ihalenin 
şeffaf yapılmadığı, ihale şartnamesinin 
kendisine verilmediği gerekçeleriyle iptali 
ve yürütmenin durdurulması talep edildi.

İTİRAZ YOLU AÇIK

Antalya 2’nci İdare Mahkemesi, ocak 
ayında, ihalenin kapalı teklif usulüyle ya-

pılması gerektiği belirtilen karar metnin-
de hukuka aykırılığı açık olan dava konu-
su işlemin uygulanması halinde telafisi 
güç zararlar doğabileceğinden, yürütme-
sinin durdurulmasına, itiraz yolu kapalı 
olmak üzere oy birliğiyle karar verdi. An-
talya 2’nci İdare Mahkemesi, 26 Mart ta-
rihinde görülen karar duruşmasında ise 
Danıştay’a temyiz yolu açık olmak üzere 
arazilerin satışını iptal etti. DHA
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Son dönemde artan kalp krizle-
rine bağlı ölümler akıllara ‘kalp 
krizleri ile covid aşılarının bağ-
lantısı var mı?’ sorusunu getir-

di. Yaşam Hastanesi Kardiyoloji Bölü-
mü’nden Uzman Doktor Ufuk İyigün 
merak edilen konu ile alakalı dikkat çe-
ken açıklamalarda bulundu. Kalp kriz-
lerinin son dönemde artmasının çeşitli 
sebepleri olduğunu ifade eden Yaşam 
Hastanesi Kardiyoloji Bölümü’nden Uz-
man Doktor Ufuk İyigün kamuoyunun 
merak ettiği aşı ile kalp krizi arasında 
bir bağ olup olmadığını da açıkladı. 

STRES ETKEN

Ekspres’e konuşan Uzman Doktor 
Ufuk İyigün, “Kalp krizlerinde bir artış 
olduğu doğru. Özellikle covidden son-
ra daha çok görülmeye başlandı. Aşılar 
ile alakalı olduğu söylendi. Ancak kalp 
krizlerindeki artışın aşılar bir bağlantısı 

olduğu bilimsel olarak henüz kanıtlan-
madı. Aşıdan ziyade stres ve toplum-
sal faktörlerin etkili olduğunu düşünü-
yoruz. Ekonomi, geçim derdi, ülkenin 
gündemi, toplumsal olaylar gibi stres 
yaratacak durumlar kalp ve damar 

hastalıklarını, dolayısıyla kalp krizini 
tetikler” diye konuştu. 

SEBEP AŞI DEĞİL COVİD

Aşıların kalp rahatsızlıklarına etki-
leri hakkında konuşan Ufuk Yenigün, 

“Aşıların kalp ve damar hastalıklarına 
etkisi hakkında ciddi araştırmalar ve 
çalışmalar yapıldı. Ancak yapılan araş-
tırmalardan çıkan sonuçlarda aşıla-
rın kalp ve damar hastalıklarını arttır-
dığına dair kesin bir veriye ulaşılmadı. 
Fakat şöyle bir durum var, söz konu-
su sürecin kalp zarı iltihabı yaptığı gö-
rüldü. Ancak uzun dönemde ani kalp 
krizlerini ve buna bağlı ölümleri tetik-
lediği bulgusuna varılmadı. Burada 
şunu söylemek isterim ki, covidi uzun 
ve sancılı geçiren, yoğun bakımda kal-
mak zorunda bulunan hastalar kalp 
rahatsızlıkları yaşayabiliyor. Çünkü 
ağır geçen hastalık süreci uzun dönem-
de damarları etkilediği için o kişide de 
kalp ve damar hastalıkları daha çok 
görülüyor. Yani aşıdan kaynaklı değil 
covidden kaynaklı bir artışın söz konu-
su olduğunu söyleyebiliriz” ifadelerini 
kullandı.  HABER MERKEZİ 

Koronavirüs 
Kriz tetiKleyebilir
Yaşam Hastanesi Kardiyoloji Bölümü’nden Uzman Doktor Ufuk İyigün, son dönemde 

artan kalp krizlerine dikkat çekerek “Koronavirüsü uzun ve sancılı geçiren, yoğun 
bakımda kalmak zorunda bulunan hastalar kalp rahatsızlıkları yaşayabiliyor” dedi

AnTALYA Büyükşehir Belediyesi Kır-
sal Hizmetler Dairesi Başkanlığı ekiple-
ri Korkuteli’nin grup yollarında yenile-
me çalışması gerçekleştirdi. Korkuteli 
Avdan grup yolunda yağmur ve doğal 
afetten dolayı bozulan bölgelerde ba-
kım onarım çalışması yapıldı. 400 met-
relik yolda stabilize ve dolgu çalışma-
sı yapılarak grup yolu faal hale getirildi. 
Büyükşehir ekipleri tarafından ayrıca; 
Korkuteli Kozağacı - Mamatlar mahal-
lesi grup yolundaki büzlerin yenilenme 
çalışması gerçekleştirildi. 5 adet büz ko-
nulan yolda stabilize dolgu çalışması 
yapılarak problem giderildi.  İHA

Büyükşehir’den 
bakım ve onarım

Büyükşehir Belediyesi 
sorumluluk alanında 

bulunan grup yollarında 
bakım-onarım ve iyileştirme 

çalışmalarını sürdürüyor

Kekova manzaralı arazi
satışını mahkeme iptal etti
Demre Belediyesi’nin, Çevreli Mahallesi’nde dünyaca ünlü Kekova 
manzaralı 24 bin 834 metrekarelik iki parselden oluşan arazilerin 
satış kararı, Antalya 2’nci İdare Mahkemesi tarafından iptal edildi

KonYAALTı Belediyesi ni-
san Ayı olağan Meclis Top-
lantısı, Belediye Başkanı Cem 
Kotan başkanlığında gerçek-
leşti. Encümen ve komisyon 
üyelerinin belirlendiği top-
lantıda gündeme dair ko-
nuşan Başkan Kotan, “Dev-
letimize, adaletimize ve 
demokrasimize güvenmek-
ten başka çaremiz yok” dedi.

Konyaaltı Belediyesi nisan 
Ayı olağan Meclis Toplantı-
sı, Konyaaltı Belediye Başka-
nı Cem Kotan başkanlığında 
Beydağları Meclis Salonu’n-
da gerçekleşti. Göreve başla-
malarının 1’inci yılına denk 
gelen toplantıda Başkan Ko-
tan, tüm meclis üyelerine ve 
Konyaaltı halkına katkıla-
rı ve destekleri için teşekkür 
etti. Öte yandan 1 yıllık gö-
revlerini tamamlayan encü-
men üyeleri ile diğer komis-
yon üyelerinin yerine, meclis 
içerisinden yeni üyeler seçi-
lerek görev dağılımı yapıldı. 
Toplantıda ayrıca, 2024 yılı 
faaliyet raporu da oylama-
ya sunuldu. Belediyenin faa-
liyet raporu, yapılan oylama 
sonucunda oy çokluğuyla ka-
bul edildi.

KOTAN: EKREM 
BAŞKAN’IN YANINDAYIZ

Gündem dışı konuşma-
ların ardından konuşan 
Konyaaltı Belediye Baş-
kanı Cem Kotan, “Dev-
letimize, adaletimi-
ze ve demokrasimize 
güvenmekten baş-
ka çaremiz yok. Beni 
tek üzen, canı paha-
sına çalışan asker ve 
polislerimiz. onlar, ül-
kelerini korumakla gö-
revliler ve korumakla 
mükellef oldukları insan-
larla, demokratik hakkını 

arayan insanlarla karşı karşı-
ya geliyor” diye konuştu. Ül-
kenin, içinde bulunduğu ka-
ostan çıkması gerektiğini 
vurgulayan Kotan, “Demok-
rasi ve adaletin tam anlamıy-
la sağlanması gerekiyor. Yar-
gının hukuki çerçevede karar 
vermesini bekliyoruz. Ekrem 
İmamoğlu’nun yanında oldu-
ğumuzu bir kez daha söyle-
mek istiyorum” dedi.

ENCÜMEN VE KOMİSYON 
ÜYELERİ SEÇİLDİ

Konyaaltı Belediyesi nisan 
Ayı olağan Meclisi’nde encü-
men üyeleri ve diğer komis-
yonlarda da görev yapacak 
meclis üyelerinin de dağılı-
mı gerçekleşti. Encümen üye-
liği görevine CHP grubundan 
Gülşen Sönmez, ozan Demir 
ve Cafer Sığırtmaç seçildi. En-
cümen üyeliği seçiminin ar-
dından ise belediye çalışma-
larını yürütecek komisyon 
üyelerinin dağılımı ya-
pıldı. DHA

Kotan’dan 
adalet vurgusu

2 nİSAn otizm Farkındalık 
Günü kapsamında açılan resim 
sergisi ilgi gördü. Artı nefes 
otizm Spor ve Yaşam Merke-
zi’nce organize edilen, otizm ta-
nısı almış çocukların sanatsal 
çalışmalarının yer aldığı resim 
sergisi, Erasta AVM’de kapıla-
rını sanatseverlere açtı. Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz ve Antalya Baro Başkanı 
Avukat Ali Çağdaş Bozaner’in 
açılışını yaptığı sergi, otizm-
li bireylerin eserleri sanatse-
verlerin beğenisine sunuldu. 
Sergide, doğanın eşsiz güzelli-

ği çiçekler ve kelebeklerle, sev-
ginin gücü ise kırmızı kalplerle 
tuvale aktarıldı. Sergiyi gezen 
Kepez Belediye Başkanı Me-
sut Kocagöz, otizmli çocukla-
rın eserlerini büyük bir ilgiyle 
inceledi. Sanatsal etkinliklerin 
farkındalık oluşturmada önem-
li bir rol oynadığını belirten Ko-
cagöz, “otizmli bireylerimiz, 
dünyaya, topluma ve çevreye 
duyarlılıklarını sevgiyle tuval-
lere aktarmışlar. Bu özel sergiyi 
büyük bir hayranlıkla gezdim. 
Emeği geçen herkese çok teşek-
kür ederim” dedi. İHA

Otizmli bireylerden 
farkındalık sergisi
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Fenerbahçe evinde 
Barcelona’ya mağlup 

THY Euroleague’in 33. hafta 
maçında Barcelona’yı ağırlayan 

Fenerbahçe Beko karşılaşmadan 83-75 
mağlup ayrıldı. Fenerbahçe Beko’da 20 
sayı ile oynayan Hayes-Davis’in per-
formansı galibiyet için yeterli olmadı. 
İspanyol temsilcisinde ise Parker attığı 
24 sayı ile takımını galibiyete taşıyan 
isim oldu.   

Mourinho’nun yaptığı 
hareket gündem oldu 

Ziraat Türkiye Kupası çeyrek 
finalinde Galatasaray, Fenerbah-

çe’yi 2-1’lik skorla yendi ve yarı finale 
yükseldi. Gergin geçen maçın ardından 
orta sahada Fenerbahçe Teknik Direk-
törü Jose Mourinho, Galatasaray Teknik 
Direktörü Okan Buruk’un eliyle bur-
nunu sıktı. Mourinho’nun bu hareketi 
dünya basınında da gündem oldu.  

Süper Lig’de 30. 
hafta heyecanı 

Süper Lig’de 30. hafta heyecanı 
bugün, yarın, 6 Nisan Pazar ve 7 

Nisan Pazartesi oynanacak maçlarla 
yaşanacak. Haftanın önemli müsa-
bakasında Fenerbahçe, pazar günü 
Trabzonspor’u ağırlayacak. Beşiktaş ise 
pazartesi günü Kasımpaşa’ya konuk 
olacak. Lider Galatasaray da bu haftayı 
BAY geçecek.  

A Millîler bir
basamak yükseldi 

FIFA resmi internet sitesinden 
nisan ayı dünya sıralaması 

duyuruldu. Listede Arjantin liderliğini 
sürdürdü. İspanya ise Fransa’yı geçerek, 
ikinci sıraya çıktı. A Milli Futbol Takımı 
da 1551.47 puanla 1 basamak yükseldi 
ve 27. sırada yer aldı. Milliler son olarak 
UEFA Uluslar Ligi play-off turunda Ma-
caristan’ı 3-1 ve 3-0’lık skorlarla mağlup 
edip, A Ligi’ne yükselmişti. 

Dev maçın düdüğü
Mehmet Türkmen’de 

Süper Lig’in 30. haftasında oy-
nanacak müsabakalarda düdük 

çalacak hakemler açıklandı. Buna göre; 
6 Nisan Pazar günü oynanacak Fener-
bahçe-Trabzonspor maçında hakem 
Mehmet Türkmen görev yapacak. Yarın 
oynanacak Antalyaspor – Samsunspor 
maçını ise Ümit Öztürk yönetecek.

Başkan Ertuğrul Doğan: 
Hepimiz gururlandık 

Trabzonspor Kulüp Başkanı Ertuğ-
rul Doğan, UEFA Gençlik Ligi’nde 

Inter’i 1-0 mağlup ederek yarı finale 
çıkan U19 takımının gösterdiği perfor-
mans hakkında açıklamalarda bulun-
du. Doğan, ““Trabzonspor için altyapı 
bir seçenek değil, karakter meselesidir. 
Buradaki çocuklarımız aldıkları başarı 
ile hepimizi gururlandırmıştır” dedi.  

SÜPEr Lig’de 29 hafta 
sonunda 36 puanla 11. 
Sırada yer alan Antal-
yaspor bu sezon kalesi-

ni gole kapatamıyor. Kırmızı 
beyazlı kulüp geride kalan 29 
haftada çıkmış olduğu 28 maçta 52 kez 
kalesinde golü gördü. Bugüne kadar iki 
farklı hoca ile çalışan Akrep topladığı 
puanlara karşın bir türlü gol yeme so-
rununa çözüm bulamadı. Kırmızı be-
yazlılar atmış olduğu 32 gole karşılık 
kalesinde 52 gol yiyerek ligde en çok 
gol yiyen takımlar arasında yer aldı. 
Ligde 60 gol yiyen Adana Demirspor 
ilk sırada yer alırken Antalyaspor ve 
Kasımpaşa ise yediği 52 golle ikinci sı-
rayı paylaşıyor.

ALEX DÖNEMİ KÖTÜ PERFORMANS 

Sezon başında Antalyaspor’un ba-
şına geçen Alex de Souza’nın kırmı-
zı beyazlı takımdaki performansı ha-
yal kırıklığı yarattı. Alex yönetiminde 
Antalyaspor ligde 18 maça çıktı. Bu sü-
reçte yalnızca 6 galibiyet alabilen Bre-
zilyalı teknik adam, 3 beraberlik ve 9 
mağlubiyetle istediği istikrarı sağlaya-
madı. Takımı 21 kez fileleri havalandı-
rırken, 37 gole engel olamayarak de-
fans hattında büyük sorunlar yaşadı. 
Genç teknik adamın oyun felsefesi ve 
sahaya sürdüğü taktik anlayış, zaman 
zaman eleştirilerin odağı oldu. Takı-

mın oyun disiplini ve savunma zaafla-
rı, Alex’in Süper Lig’de beklenen etkiyi 
yaratamamasına sebep olurken, Antal-
yaspor yönetimi de bu gidişata daha 
fazla kayıtsız kalamadı.

Alex’in ayrılığının ardından 14 Ocak 

2025’te Antalyaspor’un yeni teknik di-
rektörü olarak göreve başlayan Emre 
Belözoğlu, yaklaşık 78 gündür takımın 
başında bulunuyor. Belözoğlu’nun yö-
netiminde kırmızı-beyazlılar 9 maça 
çıktı. Bu periyotta 4 galibiyet, 3 bera-

berlik ve 3 mağlubiyet alan takım, top-
lamda 15 puan toplayarak maç başına 
1.25 puan ortalaması yakaladı. Takı-
mın ofansif üretkenliği Alex dönemine 
kıyasla artış gösterirken, savunmadaki 
sorunlar devam etti.

GENçLİK ve Spor Bakanlığı hima-
yelerinde, Antalya Valiliği koordinas-
yonunda ve Antalya Büyükşehir Be-
lediyesinin destekleriyle gerçekleşen 
organizasyon, Fraport TAV Antalya Ha-
valimanı işletmesinin isim sponsorlu-
ğunda, uluslararası markaların iş birli-
ğiyle sporseverleri bir araya getirecek. 
2006 yılından beri düzenlenen runtal-
ya, bu sene 20’nci yılında sporseverle 
buluşacak.

Fraport TAV Antalya Havalimanı, 
2018 yılından bu yana runtalya Mara-
tonu’nun isim sponsorluğunu yapıyor. 
Bu yıl 20’nci yılını kutlayan runtalya 
Maratonu, 4-6 Nisan tarihleri arasın-

da gerçekleşecek. Fraport TAV Antalya 
Havalimanı, bu anlamlı yılda 190 ki-
şilik FTA Sports Team ile yarışla-
ra katılacak. FTA Sports Team, 
yarı maraton, 10K takım ve 
5K sosyal koşu kategorile-
rinde yarışacak.

FTA Sports Team, sosyal 
sorumluluk projesi kap-
samında ‘Kız çocuklarına 
Destek Derneği’ adına, der-

neğin sloganı olan ‘Sınırsız Bir çocuk-
luk İçin Koşuyoruz’ anlayışıyla koşa-

cak. FTA Sports Team, kız çocukları 
için sınırların olmadığı, eşit ve 

adil koşullarda potansiyelle-
rini keşfedip hayallerini ger-
çekleştirebilecekleri çalış-
maları hayata geçirmek ve 
bu projelerin sürdürülebi-
lirliğini sağlamak için adım 

atacak.  DHA

Akrep sAvunmAyA 
çAre bulAmıyor
Alex de Souza döneminde 19 maçta kalesinde 37 gol gören Antalyaspor, Emre Belözoğlu döneminde 
ise 9 maçta 15 gol yedi. Kırmızı beyazlılar 52 gol ile ligin en çok gol yiyen ekipleri arasında yer alıyor

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

Atilla Vehbi Konuk 
mezarı başında anıldı

AntAlyAspor’Un 
kurucu Başkanı Atilla 
Vehbi Konuk kabri başın-
da anıldı. 31 Aralık 2009 
tarihinde aramızdan ay-
rılan Atilla Vehbi Konuk 
için Andızlı Mezarlığı’nda 
bulunan kabri başında 
anma töreni düzenlendi. 
Törene eşi Aysel Ko-

nuk, kızı Nadire Konuk 
Akıncıoğlu, Başkan Sinan 
Boztepe, Antalyaspor 
Kulübü Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Altyapı antrenör-
leri, U19 takımı sporcula-
rı, aile dostları ve yakın-
ları katıldı. Anma töreni 
edilen dua ile sona erdi.  
HABER MERKEZİ 

kız çocukları için koşacaklar
2006 yılından bu yana düzenlenen Runtalya Presented by Fraport TAV, 20’nci yılını 

kutluyor. Etkinliğin isim sponsoru Fraport TAV Antalya Havalimanı işletmesinin 
takımı FTA Sports Team, ‘Sınırsız Bir Çocukluk İçin Koşuyoruz’ anlayışıyla koşacak
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Aksu Belediyesi Taş Mek-
tep Halk Kütüphanesi büyük 
ilgi görüyor. 31 Mart - 6 Ni-
san tarihleri arasında kutla-
nan Kütüphaneler Haftası, kü-
tüphanelerin ve kitap okuma 
alışkanlığının önemini bir kez 
daha vurgularken, Taş Mek-
tep Halk Kütüphanesi de Aksu 
halkına kültürel ve akademik 
anlamda katkı sunmaya de-
vam ediyor. Aksu Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Müdü-
rümüz Selda Yazıcı, kütüpha-
nelerin sadece kitap okumak 
için değil, aynı zamanda bilgi-
ye ulaşmak ve araştırma yap-
mak için de önemli merkez-
ler olduğunu belirterek, “Taş 

Mektep Halk Kütüphanesi, 
halkımızın bilgiye erişimini 
kolaylaştıran bir alan olmanın 
yanı sıra, kitap sevgisini ar-
tırmayı hedefleyen bir kültür 
noktasıdır” dedi.

Yazıcı, “Vatandaşlarımızın 
kütüphanemize kitap bağışın-
da bulunarak bu kültürel mi-
rasa katkı sağlaması, daha faz-
la insanın bilgiye erişmesine 
yardımcı olacaktır. Kütüphane 
kullanımını teşvik etmek ve 
kitap okuma alışkanlığını yay-
gınlaştırmak adına ilçe halkı-
mızı kitap bağışında bulunma-
ya davet ediyoruz” ifadelerini 
kullandı. 
AKSU BELEDİYESİ / BÜLTEN 

ANTAlYA’dA doğup bü-
yüyenleri ve Antalya sev-
dalılarını tek çatı altında 
bir araya getiren Kuşaktan 
Kuşağa Antalyalılar Kül-
tür Sanat Sosyal Hizmet 
ve dayanışma derneği’n-
de (KANTdER) şarkılar eşli-
ğinde bayramlaşıldı.

Antalyalılar Kültür Sa-
nat Sosyal Hizmet ve da-
yanışma derneği’nde 
(KANTdER) Başkanı Ka-
mile Yiğit, derneğin kuru-
cu ve onursal başkanı Bü-
lent Kantarcılar ile yönetim 
kurulu üyelerinin ev sa-
hipliğinde bir araya gelen 
Antalya sevdalısı üyeler, 
birbirleriye tokalaşarak bayramlaştı, kolon-
ya, şeker-çikolata, çay, börek, çiğköfte ikra-
mı yapıldı. Bülent Kantarcılar, Antalyalılarla 
1995 yılında el ele, yürek yüreğe bir yolculu-
ğa çıktıklarını, bugüne kadar dalga dalga bü-

yüdüklerini hatırlattı. Kantarcılar, “Asıl ama-
cımız gelenek, göreneklerimizi yaşatmak, 
aramızda yardımlaşma ve dayanışma sağ-
lamak, birlikteliğimizi bizden sonraki nesil-
lere aktarmak” dedi, lÖSEV, Beyaz Baston 

Görmeyenler derne-
ği, engelli dernekleri, 
SMA ve kanser has-
talarının ihtiyaçlarını 
karşıladıklarını, teda-
vi giderlerine katkıda 
bulunduklarını, dep-
rem bölgesine sebze, 
meyve, kuru gıda, 
battaniye sevkiya-
tı yaptıklarını aktar-
dı. KANTdER Başka-
nı Kamile Yiğit ise 
birlik-beraberlik, sos-
yal yardımlaşma ve 
dayanışmanın öne-
mi üzerinde durdu. 
Bayramlaşma, ko-
nuşma ve sohbet-

lerin ardından, asıl mesleği mimarlık olan 
müzisyen İsmail Soydan gitarıyla Türkçe, İn-
gilizce, Yunanca şarkılar seslendirdi. dernek 
üyeleri, Soydan’ın şarkılarına hep bir ağız-
dan eşlik etti. DHA

TüRKİYE Sigarayla Savaş derneği Antalya 
Temsilcisi Gürsel Yurtbahar, sigara içmeyen 
çocukların bile sigara dumanına maruz ka-
larak pasif içici haline gelebileceğini ve bu-
nun ciddi sağlık sorunlarına yol açabileceği-
ni belirtti. Yurtbahar, pasif içiciliğin özellikle 
çocuklar için büyük bir tehlike oluşturdu-
ğunu ifade ederek, sigara içmeyen çocukla-
rın, sigara içen ebeveynlerinden veya çevre-
lerinden aldıkları tütün dumanı nedeniyle 
sağlıklarını riske attıklarını söyledi.

PASİF İÇİCİLİK NEDİR?

Pasif içicilik, sigara içmeyen bireylerin, 
çevrelerinde sigara içen kişilerin yaydığı du-
manı solumaları sonucu karşılaştıkları sağ-
lık sorunlarını tanımlıyor. Yurtbahar, “Siga-
ra içmeyen çocuklar, sigara içen bireylerin 
dumanına maruz kaldıklarında tütün du-
manının zararlı etkileriyle karşı karşıya ka-
lıyorlar. Bu duman sadece sigara içen kişi-
ye değil, çevresindekilere de zarar veriyor. 
Çocuklar temiz hava ve oksijenle büyümeli, 

ancak sigara içen ebeveynler çocuklarının 
oksijenine engel oluyor” dedi.

PASİF İÇİCİLİĞİN ETKİLERİ

Sigara içen bireylerin çocukları, tütün du-
manını soluyarak pasif içici olacağını vur-
gulayan Yurtbahar, “Bu durum uzun vade-
de birçok sağlık sorununa yol açabilir. Pasif 
içicilik sadece sigara içen kişileri değil, çev-
relerindeki tüm bireyleri etkileyen bir du-
rumdur. Sigara dumanı kapalı alanlarda yü-
zeylere de yapışır. Sigara içildikten sonra 
kimyasal maddeler dudağımızda ve gırtla-
ğımızda kalabilir. Bu kimyasallar, çocuklarla 
yapılan her temasta onlara geçer ve sağlığı-
nı tehdit eder” diye konuştu.

SİGARA DUMANININ YÜZEYLERE ETKİSİ

Pasif içiciliğin yanı sıra, üçüncül etki de 
sağlık açısından ciddi bir sorun oluşturdu-
ğunu vurgulayan Yurtbahar, “üçüncül etki, 
sigara dumanının kapalı alanlarda yüzeyle-
re yapışması ve tekrar havaya karışmasıyla 

oluşur. Bu maddeler zamanla kimyasal de-
ğişikliklere uğrar ve bireyleri etkileyebilir. 
Özellikle çocuklar, bu zararlı kimyasallara 
daha fazla maruz kalabilir” dedi.

ÇOCUKLARIN SAĞLIĞI İÇİN            
ÖNLEMLER ALINMALI

Çocuklarının sağlığını korumak için siga-
ra içilen alanlardan uzak durmaları gerek-
tiğini söyleyen Yurtbahar şu ifadelere yer 
verdi; “Balkona çıkıp sigara içmek, çocukla-
rın sağlığını korumaz. Sigara içilen ortam-
da bulunan zararlı kimyasallar, çocuklarla 
yapılan her temasta onlara geçebilir. Aile-
ler bu konuda daha dikkatli olmaları gerek-
mektedir. Pasif içiciliğin çocuklar üzerindeki 
olumsuz etkileri göz önünde bulunduruldu-
ğunda, sigara içmeyen bireylerin çevresin-
deki çocukları korumak için sigara içmenin 
tamamen yasak olduğu alanlarda bulun-
maları, zararlı etkilere karşı önemli bir ön-
lem olacaktır.” 
HABER MERKEZİ 

Türk Yıldızları 
anTalYa’Ya geliYor
Türk Yıldızları, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı kutlamaları 

kapsamında Antalya semalarında nefes kesen bir gösteri sergileyecek
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Türk Silahlı Kuvvetleri’nin akrobasi timi Türk 
Yıldızları, 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı kutlamaları kapsamında Antalya’ya 
geliyor. Türkiye’nin gurur kaynağı olan Türk 

Yıldızları, 23 Nisan Çarşamba günü Antalya semala-
rında nefes kesen bir gösteri gerçekleştirecek. Göste-
ri, Antalya halkına görsel bir şölen sunacak. Adrenalin 
dolu akrobasi gösterileriyle izleyicilerine unutulmaz 
anlar yaşatacak olan Türk Yıldızları, 23 Nisan coşku-

sunu Antalyalılarla birlikte kutlayacak. Türk Yıldızla-
rı’nın muazzam gösterisi, havacılık tutkunları ve 23 
Nisan’ı coşku içinde kutlamak isteyen vatandaşlar için 
heyecan verici bir deneyim olacak. Türk Yıldızları’nın 
gösterisi, Antalya semalarında renkli dumanlar ve 
akrobatik hareketlerle adeta bir görsel şölene dö-
nüşecek. Antalyalılar, 23 Nisan’da gökyüzünde Türk 
Yıldızları’nın akrobatik gösterisini izleyerek, bayramın 
coşkusunu daha da artıracak. HABER MERKEZİ 

Çocuklar 
tehlikede

Sigara dumanına maruz kalan çocuklar, pasif içicilik nedeniyle ciddi sağlık riskleriyle karşı karşıya 
kalıyor. Uzmanlar, bu durumun çocukların sağlığı üzerinde kalıcı etkiler yaratabileceğine dikkat çekiyorTaş Mektep 

ilgi görüyor

Kepez’den 23 Nisan’a 
özel resim yarışması

KEPEz Bele-
diyesi, çocuk-
ları hayallerini 
çizmeye davet 
ediyor. 23 Ni-
san Ulusal Ege-
menlik ve Ço-
cuk Bayramı 
kapsamında, Ke-
pez Belediyesi 
resim yarışması 
düzenliyor. Ya-
rışma, 6-9, 10-
12 ve 13-15 yaş 
grupları olmak 
üzere üç ayrı ka-
tegoride gerçek-
leştirilecek. Yarışmaya katıla-
cak olanlar, 15 Nisan’a kadar 
resimlerini Erdem Bayazıt Kül-
tür Merkezi’ne teslim etmele-
ri gerekiyor. Yarışma sonuçları 

ise 21 Nisan’da 
açıklanacak. Bi-
rinciye 2 yetiş-
kin ve 2 çocuk 
tatili, ikinciye bi-
siklet, üçüncü-
ye ise 5 bin lira 
değerinde sanat 
sepeti ödülü ve-
rilecek. Ayrıca, 
mansiyon ödülü 
olarak 5 kişiye 
500 lira değerin-
de sanat sepeti 
hediye edilecek. 
Yarışmaya ka-
tılmak isteyen-

ler, (0242) 325 60 60, 325 73 
74 ve 325 77 77 numaralı tele-
fon hatlarından gerekli bilgiye 
ulaşabilirler.   
HABER MERKEZİ

Antalya’da neşeli bayramlaşma
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